
Årsmötesprotokoll Hemslöjdens samfällighetsförening 2025-03-03 
 

Närvarolista i bilaga 1 

 

1. Val av stämmans ordförande, sekreterare och protokolljusterare 

Till stämmans ordförande väljs Lisa Åhrgren. Till sekreterare väljs Malin Mellhorn och till 

justerare Ulrika Agnerdahl och Lisa Rooth. 

2. Kallelsens utsändande   

Kallelsen till årsmötet godkänns. 

3. Fastställande av dagordningen  

Dagordningen fastställs utan anmärkning. 

4. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2024 

Lisa går igenom verksamhetsberättelsen och berättar bland annat att styrelsen har haft 

fyra möten under året där städdagar, snöröjning och budget har diskuterats och 

hanterats.  Alla sandlådor har fått ny sand och nya fotbollsmål vid Dinoparken har köpts 

in. 

En trädgrupp har bildats i föreningen. Under året har de gjort en inventering av alla träd 

på samfällighetens mark. Detta är ett första steg i en återplanteringsplan som beräknas 

bli klar under 2025.  

Hemsidan har uppdaterats. 

Verksamhetsberättelsen godkändes och läggs till handlingarna. 

5. Revisorernas berättelse för 2024 

Revisionsberättelsen läses upp. Revisorerna har inga anmärkningar och 

revisionsberättelsen läggs till handlingarna. 

6. Ansvarsfrihet för styrelsen 

Styrelsen beviljas ansvarsfrihet av stämman. 

7. Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmarna 

Inga framställningar eller motioner har kommit in. 

8. Arvode till styrelsens medlemmar och revisorerna 

Arvode till styrelsemedlemmar respektive revisorer föreslås av styrelsen bli oförändrade, 

950kr till styrelseledamöter och 500kr till revisorer. Förslaget godkändes.  

9. Styrelsens förslag till budget och medlemsavgift 2025 

Kassör Martin Söderberg redovisar föreslagen budget. Med löpande underhåll och 

investeringar i lekplatser och vår utemiljö föreslår styrelsen att medlemsavgiften på 

900kr/år ligger fast. Förslaget godkänns.  



10. Val av styrelse och styrelseordförande  

En ledamot avgår på grund av flytt – Tomas Quistberg 

Styrelsen presenterar förslag på nya styrelseledamot: 

• Ledamot: Adam Forsberg 

Resterande ledamöter föreslås sitta kvar: 

• Ordförande: Lisa Åhrgren 

• Kassör: Martin Söderström 

• Ledamot: Johannes Gumbel 

• Ledamot: Solveig Enström 

• Ledamot: Malin Mellhorn 

Stämman godkänner förslaget.  

11. Val av valberedning 

Styrelsen önskar att en valberedning väljs. Inga förslag på personer finns idag och ingen 

intresserad. Ingen vald.  

 

12. Val av revisorer 

Sittande revisorer Sten Söderberg och Albert Sjöberg återväljs.  

13. Övriga frågor 

Samfälligheten betalar en medlemsavgift till villaägarföreningen, i denna avgift ingår en 

ansvarsförsäkring som försäkrar samfälligheten mot skadestånd i händelse av olycksfall på 

samfällighetens mark. 

En undran lyfts om vattenfall värme skall lägga om fjärrvärmeledningarna på andra sidan 

av Spetsvägen också, troligen nej då Vattenfall Värme enbart lägger om ledningar när 

skada uppstår. 

En påminnelse skickas till alla medlemmar om att inte parkera på båda sidor om vägen då 

det blockerar framkomligheten för blåljus. 

14. Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt 

Protokollet kommer läggas upp på hemsidan. Styrelsen kan skicka ut protokollet vid 

behov.  

15. Mötets avslutande 

Ordförande tackar alla för deltagande och avslutar mötet.  

 

Malin Mellhorn Ulrika Agnerdahl Lisa Rooth 

https://www.hitta.se/patrik+mor%C3%A9n/uppsala/person/0hdT22X4mn#otherResidents


Årsmötesprotokoll för byalaget Nåntuna Södra 2025 

2025-03-03 

Närvarolista i bilaga 1 

1. Val av stämmans ordförande, sekreterare och protokolljusterare 

Till stämmans ordförande väljs Lisa Åhrgren. Till sekreterare väljs Malin Mellhorn 

och till justerare Ulrika Agnerdahl och Lisa Rooth. 

 

2. Kallelsens utsändande  

Kallelsen till årsmötet godkänns. 

 

3. Fastställande av dagordningen  

Dagordningen fastställs utan anmärkning. 

 

4. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2024 

Verksamhetsberättelsen presenteras. Byalaget har under 2024 haft kontakt med 

Vattenfall Värme kring byte av fjärrvärmeledningar på Spetsvägen.  

Verksamhetsberättelsen godkänns och läggs till handlingarna. 

 

5. Revisorernas berättelse för 2024 

Revisorerna har inga anmärkningar och revisionsberättelsen läggs till 

handlingarna. 

 

6. Ansvarsfrihet för styrelsen 

Styrelsen beviljas ansvarsfrihet av stämman. 

 

7. Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmarna 

Inga motioner har inkommit.  

 

8. Budget och årsavgift för 2025 

Byalaget har ingen budget för året och medlemsavgiften föreslås till 0kr. Budget 

samt avgift godkändes.  

 

9. Val av styrelse och styrelseordförande  

En ledamot avgår på grund av flytt – Tomas Quistberg 

Styrelsen presenterar förslag på nya styrelseledamot: 

• Ledamot: Adam Forsberg 

Resterande ledamöter föreslås sitta kvar: 

• Ordförande: Lisa Åhrgren 

• Kassör: Martin Söderström 

• Ledamot: Johannes Gumbel 



• Ledamot: Solveig Enström 

• Ledamot: Malin Mellhorn 

Stämman godkänner förslaget.  

10. Val av revisorer 

Sittande revisorer Sten Söderberg och Albert Sjöberg återväljs.  

 

11. Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt. 

Protokollet kommer läggas upp på hemsidan. Styrelsen kan skicka ut protokollet 

vid behov.  

 

12. Övriga frågor 

En påminnelse skickas till alla medlemmar om att inte parkera på båda sidor om 

vägen då det blockerar framkomligheten för blåljus. 

Det har kommit en app som ersätter grannsamverkan i området. Förslag från 

mötet att en grupp som innefattar hela samfälligheten skapas. Styrelsen 

meddelar önskemål om storlek på grupp till Henrik. Mer information om 

möjlighet att ansluta sig till en app-grupp presenteras på städdagen. 

En boende på Spetsvägen önskar att styrelsen kontaktar kommunen angående 

störigt trafikbuller från både 255an och Hemslöjdsvägen. Kan kommunen göra 

något åt bullret? Trafiken har de senaste åren blivit mer intensiv. Styrelsen tar 

med frågan till nästa möte. Ingen på mötet är emot att byalaget kontaktar 

kommunen. 

13. Mötets avslutande 

Ordförande tackar för deltagandet och avslutar mötet.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Malin Mellhorn Ulrika Agnerdahl Lisa Rooth 

  

https://www.hitta.se/patrik+mor%C3%A9n/uppsala/person/0hdT22X4mn#otherResidents


Bilaga 1 - Närvarolista 

Martin Söderström, Brodyrvägen 31 

Malin Mellhorn, Myrgångsvägen 22 

Albert Sjöberg, Hålsömsvägen 39 

Olle Milton, Brodyrvägen 15 

Kerstin Almqvist, Spetsvägen 54 

Siv Asplund Peiro, Sömnadsvägen 19 

Sten Söderberg, Spetsvägen 34 

Lisa Åhrgren, Sömnadsvägen 8 

Lisa Rooth, Brodyrvägen 19 

Ulrika Agnerdahl, Brodyrvägen 33 

Lars Agnerdahl, Brodyrvägen 33 

Linnea Sandelin, Myrgångsvägen 26 

Erik Norinder, Myrgångsvägen 26 

Adam Forsberg, Sömnadsvägen 12 

Matilda Öjdahl, Sömnadsvägen 4 

Solveig Enström, Hålsömsvägen 10 

Johannes Gumbel, Spetsvägen 21 

Margit Karlsson, Spetsvägen 4 

 

 

 

 


